
 

 

 

 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande Mikael Plogell. 
 

Vi har inlett arbetet med uppföljningar av kommunens olika 
verksamheter för att få en bättre kontroll över de olika processer 
som pågår. Allt för att vi ska kunna följa verksamheterna med 
kvalitet. Detta är taget från Bollebygdsalliansens facebooksida, i 
annonsmarknan så säger du i år är det stor risk att nämnderna går 
med underskott och att om vi får ordning på budgetarbetet kommer 
vi att ha bättre kontroll nästa år. När jag läser uppföljningsrapporten 
jan-april tycker jag att det är stor brist på kontroll så min fråga är: 

Tycker du att kontrollen är bra? 

Hur stort underskott tycker du är rimlig 2019? 

 

 

 

Lars-Erik Olsson (S) 
 

 

 

 


